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Vragen van het lid Stoffer (SGP) aan de Minister van Economische Zaken en 
Klimaat over het bericht dat het kabinet de productie van kolencentrales 
omlaag wil brengen (ingezonden 3 april 2020). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat het kabinet inzet op verlaging van de productie van 
kolencentrales om aan de Urgenda-opgave te voldoen?1 

Vraag 2
Hoeveel CO2-reductie wilt u hiermee behalen? 

Vraag 3
Hoeveel budget heeft u beschikbaar voor de genoemde productieverlaging? 

Vraag 4
Kunt u een schets geven van het traject dat u wilt volgen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de hoeveelheid CO2-reductie op Europees niveau heel 
beperkt zal zijn, gelet op het Europese emissiehandelssysteem en het 
waterbedeffect? 

Vraag 6
Hoeveel CO2-reductie zal naar verwachting gerealiseerd worden vanwege de 
economische terugval en de enorme beperking van het aantal verkeersbewe-
gingen als gevolg van de coronacrisis? 

Vraag 7
Acht u het investeren van overheidsgeld in de genoemde productieverlaging, 
gelet op voornoemde beperkte effect op de Europese CO2-reductie, op de 
verwachte CO2-reductie als gevolg van de coronacrisis en op het feit dat door 
de crisissituatie veel bedrijven op omvallen staan en steun nodig hebben, 
opportuun? 

1 Nos.nl, 2 april 2020, «Kabinet neemt toch nu klimaatmaatregelen; productie kolencentrales 
omlaag» (https://nos.nl/artikel/2329160-kabinet-neemt-toch-nu-klimaatmaatregelen-productie-
kolencentrales-omlaag.html)
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Vraag 8
Bent u bereid uw inzet op productieverlaging van kolencentrales te herover-
wegen?
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